
Skolebestyrelsesmøde nr. 5   

Tirsdag den d. 11. december 

Kl. 18.00 – 20.00  

Personalerummet på Søndermarksskolen 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Nicklas Ackey, Louise Walbom, Anne Bøgh, Stine Andersen, Rikke 
Blangshøj og Anja Frimand. 

Medarbejderrepræsentanter: Anette Sorth-Olsen og Line Hammer Thorsen  

Elevrepræsentanter: Elevrådet ønsker ikke repræsentation i skolebestyrelsen 
  
Ledelsesrepræsentanter: Line Aviaja Jørgensen, Marie Anker og Lars Kromann Myhre 
 
Afbud: Louise Walbom, Line Aviaja Jørgensen  

Dagsorden Tidsplan Referat 

1.   Godkendelse: Dagsorden 18:00 Dagsorden er godkendt. 

2.  Nyt fra elevrådet 

Lars orienterer fra elevrådet 

18:00-18:05 Det næste elevrådsmøde ligger i 

januar og der har ikke været 

afholdt elevrådsmøde siden det 

sidste skolebestyrelsesmøde. 

Processen med trøjer er nu så 

langt at elevrådets ideer på 

januarmødet præsenteres i 

”virkeligt” design.   

3.  Ind- og udmeldelser 

Der gives en status på ind- og udmeldelser 

siden sidste møde 

18:05-18:10 Der har været tre udmeldelser 

siden sidste møde.  

4.  Budget 2025 
 
Fremlæggelse af budget for de første syv 
måneder af 2025, indtil 
skolesammenlægningen, til godkendelse. 

    

18:10-18:30 Budgettet for de første syv 

måneder af 2025 viser et 

underskud på ca. 1 mill. Dette 

underskud skyldes dels at der er 

budgettildelt 7/12 af 

årsbudgettet til perioden, men 

udgifterne falder ujævnt over 

året og dels at der er besluttet en 

midlertidig besparelse på efter- 

og videreuddannelse, hvilket har 



stor indflydelse, da vi har mange 

medarbejdere der er i gang med 

uddannelse.  

Der laves et fælles notat som 

redegør for den økonomi de to 

nuværende skoler tager med ind 

til den fælles skole til august 

2025.   

Skolebestyrelsen har godkendt 

budgettet. 

5.  Skolesammenlægningen 

Status på skolesammenlægningen efter 

det fælles skolebestyrelsesmøde med 

Åvangsskolens bestyrelse, bestyrelsernes 

brev til BSU og informationsmøde for 

medarbejderne, samt overvejelser om 

perioden frem mod sammenlægningens 

effektuering.   

18.30-19:00 Der har i dag været afholdt lokale 

møder på henholdsvis 

Åvangsskolen og 

Søndermarksskolen for 

medarbejderne på de to skoler. 

I morgen vil der komme et brev 

ud til forældrene på de to skoler 

fra velfærdsdirektør, Trine 

Dorow. 

Hovedessensen i brevet er, at der 

nu kommer skred i processen, og 

at dette meldes ud til forældrene. 

6.  Ny aftale om folkeskolen 

Aftalen består af en lang række initiativer, 

der skal løbende skal implementeres. 

Skolebestyrelsen præsenteres for et 

overblik over initiativerne og har en 

indledende drøftelse af disse 

Ny aftale om folkeskolen | Børne– og 

Undervisningsministeriet 

19.00-19.35 De 33 initiativer blev 

gennemgået, og oversigten over, 

hvad der træder i kraft hvornår 

blev tilsvarende præsenteret. 

Skolebestyrelsen har en 

opmærksomhed på bevægelse i 

skolen. Punktet er sat på som et 

punkt til det kommende møde. 

 

7.  Det sker på skolen 

Orientering fra 

medarbejderrepræsentanterne 

19:35-19:45 Maker Space har været på skolen 

de sidste to uger, og 0. har lavet 

flotte træfigurer vha. en 

lasercutter. 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-om-folkeskolen
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-om-folkeskolen


Håndværk & Design holdet på 8. 

årgang har også været i Maker 

Space og brugt det til deres 

eksamensprojekter. 

7.A var også en tur i Maker Space. 

0.årgang juler og skal holde 

julefrokost i morgen. 

2. årgang har haft besøg af 

Rovfuglecenteret i mandags og i 

næste uge skal de på BOFA og 

lave figurer. 

3. årgang har også haft besøg af 

Rovfugleshowet. 

1. klasse laver teater og 4. årgang 

skal gå Lucia på fredag, både på 

skolen og i Kvickly. 

5. årgang er i gang med deres 

danseprojekt, og 6. årgang laver 

installationer på Damsgård med 

Dragekompagniet. 

8. årgang skal til valgfagseksamen 

torsdag og fredag i denne uge. 

Frito har Åben Frito på fredag, 

lige som Frito har lavet deres 

egen julekalender, hvor der bliver 

vist et afsnit hver dag. 

8.  Meddelelser/orientering (B) 

Formand 

Ledelse  

Medarbejdere 

19:45-20:00 

 

 

 

9.  Punkter til kommende møder Der ønskes en drøftelse af, hvad 

skolebestyrelsen vil med 



bevægelse i løbet af skoledagen. 

10.  Eventuelt Nicklas tilbyder at lave en 

julehilsen fra skolebestyrelsen. 

11.  Godkendelse af referat, der godkendes 

løbende i mødet. 

Ved mødets afslutning underskrives 

underskriftsblad. 

 

12.  Lukket punkt  

 


